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Volgens mij prima verwoord in dit bericht zie hieronder voor mijn opmerkingen/toevoegingen.
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Verzonden: vrijdag 25 december 2020 09:14

Onderwerp: Centrale registratie

Urgentie: Hoog

Maandag overleg ik iaviEd met [JRE over besluit live gang centrale registratiet.b.v. covid vacinatie

programma. Hiervoor hebben we zondag een vooroverleg binnen RIVM. Hierbij zijn wij drieen aanwezig, maar wil ik

ook graag er bij, dus EAPIIESESN RWI (zodat ik/we
ook van hen direct de laatste beschouwingen over stavaza kunnen horen, die ik dan mee kan nemen naar overleg
met VWS en ons voorgenomen besluit).

M.i. zij er maandag (en dus zondag om intern af te wegen)drie viif mogelijke voorgenomen besluit varianten:

1. Rest risico’s zijn voor 31-12 weg te nemen of te mitigeren; we kunnen per 31-12 live op

persoonsgegevenshniveau
2. Rest risico’s zijn niet voor 31-12 volledig weg te nemen of te mitigeren, maar zijn acceptabel; we kunnen

per 31-12 live op persoonsgegevensniveau
3. Rest risico’s zijn niet voor 31-12 volledig weg te nemen of te mitigeren, zijn niet acceptabel, maar zijn
tussen 31-12 en 8-1 weg te nemen/te mitigeren naar acceptabel niveau; we kunnen per 7-1-2021 live op

persoonsgegevensniveau
4, Rest risico’s zijn niet voor 31-12 volledig weg te nemen of te mitigeren, zijn niet acceptabel, en niet tussen

31-12 en 8-1 weg te nemen/te mitigeren naar acceptabel niveau, maar wel in de weken daarna; we kunnen

live op geaggregeerd niveau per 31-12, en per 31-1 (?) op persoonsgegevenshiveau.
5. Rest risico’s zijn niet voor 31-12 volledig weg te nemen of te mitigeren, zijn niet acceptabel, en niet tussen

31-12 en 8-1 weg te nemen/te mitigeren naar acceptabel niveau, en onduidelijk wanneer wel; we moeten

start vaccinatie uit stellen. Ik denk niet dat de vaccinatie niet zou kunnen starten zonder centrale registratie,
immers er zal altijd een keurige registratie bij de bron plaatsvinden.

Mis ik nog een mogelijkheid? Wellicht het plan B van VWS maar daar heb ik momenteel helemaal geen zicht op. 1k

neem aan dat we zondag een voorstel bespreken welke variant het wordt -met een duidelijke beschrijving van wat
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dit betekent voor het vaccinatieprogramma en de doelen die we met centrale registratie willen bereiken; ik zie

graag per doel wat de consequenties zijn. Dan wel tussen welke varianten de keuze nog is, met een schematische

weergaven t.b.v. van voor- en nadelen van de varianten m.b.t. de doelen die we nastreven, t.b.v. de afweging.
Deze moet door de inhoudelijk betrokkenen gedaan worden en is idd CRUCIAAL bij het maken van alle afwegingen.
Daar moet wel actie en sturing op want ik merk tot nu toe enige weerstand om hiermee aan de slag te gaan. Wie

gaat dit doen?

Dus zondag bespreken we m.i. de draft notitie die we maandagochtend ook bespreken, en komen we tot een

voorstel t.b.v. de bespreking maandag. Het uiteindelijke besluit zal m.i. hoe dan ook een ministeriele zijn; want ook

als ik de verantwoordelijkheid neem voor evt accepteren risico’s zal Hugo verantwoording moeten afleggen.

Wordt vervolgd,

Bel me als bovenstaande niet duidelijk is.

Dank en tot snel,

Met vriendelijke groeten,

5.1.2¢ 5.1.2e
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